
*** 使用前请先阅读 ***

盈泰鞋底清洁机全自动版使用说明书

一、产品概述

盈泰鞋底清洁机全自动（循环水版）是烟台盈泰科技有限公司研制成功的工业用高效鞋底除尘设备。使用

微波感应自动开机关机，遥控清洁水进入和污水排放，清洁水，污水实现智能自动控制，可供多人同时

使用。主要用于电子电器，生物制药，食品加工，精密仪器，医院实验室，科研院所等卫生条件要求较高

的场所 。

整机外壳和主要金属部件均使用国标 304不锈钢板，进口尼龙丝毛刷，全铜芯高品质齿轮减速电机。

适用电气环境：AC220V,50-60HZ;

二、工作原理

该系列鞋底清洁机采用变极起动绕组技术,使用方便，维护简单，安全有效。员工走过清洁机就能把鞋底的

泥土灰尘、细菌等彻底的清除掉，无需换鞋及使用鞋套。



三、感应时间设置

接通电源设备自动运行 5秒停止；

微波感应开关上面有设置指南，设置时间可调整为 10秒，30秒，60秒，120秒，180秒。

默认情况下（出厂状态），感应器每次接收到信号以后，设备运行 10秒停止；

警告

★ 第一次使用鞋底清洁机，或清洁机很长时间没有被使用，在使用之前，请检查并用手松动每一条皮带

刷，防止因长期放置铝型材跟皮带刷粘合，摩擦力过大，通电后电机无法运行。

1,第一次使用该设备应该小心谨慎，逐步适应，小心摔倒；

2,不可使用强酸或强碱类消毒清洁药剂；

3,电气环境应当符合设备要求；使用前，应当先测试漏电保护插头效用；

4,穿钉鞋或高跟鞋人员禁止使用该设备；

5,未成年人必须远离该设备并且禁止使用；

6,维护保养该设备时，必须切断电源；

7,如有钥匙，钢笔，钉子等金属物体不慎掉到该设备里面，应该立即断电并取出；

8,该设备放置环境必须平整无积水；

9,如需将设备掀起来，必须从面向感应器的左侧掀起，反转 90度侧边站立；禁止反转 180度使正面朝下；

10,加水不能超过限制水位，以免水溢出导致智能控制盒和马达进水；

11,使用过程中如听到异响，必须立即切断电源，进行排障检查。

12,为包装和运输方便，橡胶支撑脚和水泵遥控器被放置在清洁机冲孔板下方，请自行取出安装。

遥控器按键说明：    

A键——         B键——

烟台盈泰科技有限公司
地址：山东烟台海阳市开发区澳门路 28号

电话 400-018-2015（全国免长途费）

      185 5353 3663（华北区销售）

      186 6501 1691（华南区销售）

传真：0535-3201713

网址：www.xiediqingjieji.com（中文）  www.shoes-sole-cleaner.com（ENGLISH）

邮件：86ceo@163.com 

mailto:86ceo@163.com


*** Read me first ***

SSC Automatic Shoes Sole Cleaner Instruction Manual

SSC shoes sole cleaner automatic (circulating water version) is a sole dedusting equipment developed by  SSC

Technology Co., Ltd. industrial. Using microwave control automatic turn on/off. Remote control clean water in,

dirty water out.

Mainly used in electronic and electrical appliances, bio pharmaceutical, food processing, precision instruments,

laboratory, and other health conditions require a higher place of scientific research courtyard.

The shell and the main metal parts all use 304 stainless steel plate, high end nylon brush, copper core high-quality

gear electric motor.

Electrical environment: AC220V, 50-60Hz;

The sole  cleaning machine adopts  variable  pole  starting winding technology,  convenient  use,  maintenance is

simple, safe and effective. Staff through the cleaner can remove dirt, the soles of the bacteria completely off, and

there is no need to change shoes and shoe covers.



Work time set

Connect the power, the device automatically work for 5 seconds then stop.

Microwave induction switch Setup Guide is written on the small white box at the front of the cleaner, Time can be

adjusted to 10 seconds, 30 seconds, 60 seconds, 120 seconds, 180 seconds.

By default (factory condition), each received sensor signals, equipment operation stop 10 seconds;

WARNING

 ★ First time use or if the sole cleaner have not been used for a long time, Do please check and hand

loose each belt brush before use, avoid long placed aluminum with belt brush adhesion, friction maybe

too great and the cleaner cannot run.

1, The first use of the equipment should be circumspect, and gradually adapt to the wet floor;

2, Do not use strong acid or alkali disinfection cleaning agent;

3, The electrical environment shall comply with the requirements for equipment;

4, Wear shoes with spikes or high heels persons are prohibited from using the device;

5, Minors or kids must stay away from the device and the prohibition of the use of;

6, During the maintenance of the equipment, the power must be cut off;

7, Such as a key, pen, nails and other, the power must be cut off immediately and take it out;

8, If any metal objects accidentally fall into the device, the power should be turned off soon.

9, When lift the equipment, lift from the left for sensors, reverse 90 degree and side stand; prohibit reversal 180

degrees to face down;

10, The water can not exceed the limit water level, so as to avoid the overflow of water leads to intelligent control

box and motor inlet;

11, If hear any abnormal noise, the power must be cut off immediately and check reasons.

12, For the convenience of package and transportation, the rubber supporting feet and the water pump controller is

placed below the cleaning machine punching plate, please get them out and finish the installation.

SSC Technology Co., Ltd.

Add: No. 28 Macao Road, Development Zone, Yantai Haiyang, Shandong, China.

TEL:86-18665011691

Fax: 86-535-3201713

Web: www.xiediqingjieji.com (中文)  www.shoes-sole-cleaner.com (ENGLISH)

E-mail: 86ceo@163.com


